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CONSELL DE BARRI DE SANT GERVASI-LA BONANOVA 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 
Data: 22/03/2023 Hora: 18:30 
Lloc:  Centre Cívic Vil.la Florida (c. Muntaner, 544) 
Retransmissió en streaming: https://youtube.com/live/9r_Alam06jM 
 
Persones assistents 

Presidència: Sr. Albert Batlle, regidor del districte 
Vice-persidència: Sr. Diego Chica 
Conseller/a:  Sra. Cristina Cardona, conseller del districte 
 
Comissió de Seguiment: 8 
Representants d’Entitats/Associacions:  3 
Consellers o conselleres o altres representants polítics: 3 
Tècnics o tècniques  municipals:  5 
 
Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència: 39 
Nombre d’assistents per gènere: 

Dones: 16 
Homes: 23 

 
Ordre del dia 

1. Pla de millora i manteniment del verd públic 
2. Àrea de jocs infantils accessible a la Plaça d’Emili Mira 
3. Accions de l’AAVV Sant Gervasi per la millora de la sanitat pública 
4. Informacions varies 

a. Informació sobre el treball dels membres de la Comissió de Seguiment 
b. La Cavalcada de Reis. Estat de la qüestió  

5. Precs i preguntes 
 

Resum 
 
0. Informacions prèvies 

 
La consellera Cristina Cardona presenta el nou vicepresident provisional del Consell de Barri, què és 
el Sr. Diego Chica, que s’ha elegit de forma consensuada entre els assistents a la Comissió de 
Seguiment de Sant Gervasi – La Bonanova, i fins que es pugui fer la tria formal en el nou mandat.  
 
La consellera informa que la Direcció de Participació i Democràcia Activa (DSPDA) està realitzant una 
enquesta per avaluar els consells de barri, s’anima a les persones assistents a participar-hi.  
 
També s’informa que es farà una xerrada informativa sobre subvencions adreçades a obres de 
millora d’habitatges en aspectes de sostenibilitat. Les sessions les faran tècnics/ques de Foment de 
Ciutat. La sessió serà el 28 de març al Centre Cívic Vil·la Urània (c. Saragossa, 29) a les 18:00 hores.  

 
  



 
 
 
 
 
 
 
 

Dades Districte Sarrià – Sant Gervasi: Regidor fa un resum.  
 

El Districte té 150.000 habitants (9% de la població de la ciutat). Gran superfície de territori i gran 
part de superfície de Collserola. Districte amb menys densitat de població de Barcelona. Districte 
amb més gent jove. Esperança de vida és la més alta dels 10 Districtes de la ciutat. Pes de la població 
estrangera és el més baix de la ciutat, predomini de nacionalitat UE; Itàlia primer, França i EUA. La 
gran part de la població ha nascut a territori.  
 
Al barri de Sant Gervasi – La Bonanova hi ha 25.692 habitants, un 54% de dones i un 46% de homes. 
El 27% de la població és menor de 24 anys i el 16% és menor de 16 anys, essent un elevat 
percentatge de gent jove comparativament amb la resta de la ciutat. A nivell d’estudis ha disminuït la 
gent sense estudis que actualment és del 0,5%. El 52% tenen estudis universitaris, essent un 20% 
més que a la resta de la ciutat. A nivell d’indicadors econòmics el salari mitjà del barri és 18.000 
euros anuals per sobre que a la mitjana de ciutat. I en darrers 8 anys salari s’ha incrementat en mes 
de 3000 euros anuals. Preu mitjà del lloguer és de 1233 euros/mes i al conjunt de la ciutat és de 
904,03 euros. Hi ha molt moviment en el parc immobiliari. Grau satisfacció de viure al Barri és de 
notable alt.  

 
Informe de mandat que explica la consellera Cristina Cardona. 
 
La consellera explica quins eren els reptes del mandat i què s’ha fet per aconseguir-ho.  

 
a. Com a repte més rellevant hi ha l’emergència climàtica. L’1 de gener de 2020 es va declarar 

l’emergència climàtica a la ciutat de Barcelona, marcant així una de les prioritats del govern 

municipal.  

b. La Consellera explica del Pla de mobilitat que es va crear al 2018 i arriba fins al 2023 i consta de 

8 eixos que tenen com a objectiu principal generar un canvi a nivell de desplaçaments, 

afavorint la mobilitat més sostenible. En el Districte de Sarrià – Sant Gervasi hi ha un 11% més 

de l’ús de vehicle motoritzat privat que a la mitjana de la ciutat.  

c. La nova contracta de neteja també ha sigut un projecte que ha desenvolupat l’Ajuntament. Hi 

ha l’aplicació de BCN a la butxaca que permet de forma àgil traslladar queixes, incidències, etc.  

d. La consellera en aquest punt fa referència al projecte participatiu de Sant Gervasi – La 

Bonanova; gran zona pacificada al nucli antic de Sant Gervasi de Cassoles. Hi ha un grup 

impulsor on estan representats els veïns/es, comerciants, entitats, etc. La zona d’actuació és 

des de passeig Bonanova-Ronda General Mitre i Ganduxer; es vol crear zona interna de barri, 

amb més espais de socialització i d’estada, que els vianants siguin els protagonistes. Ara s’està 

a la tercera fase, i ja hi ha un projecte redactat que queda pendent per desplegar en el següent 

mandat.  

e. Un altre projecte relacionat és el projecte Protegim les escoles; ampliant voreres, posant 

baranes de separació amb la calçada; 4 escoles del barri se n’han beneficiat: Escola Projecte, 

Escola SIL, Escola Canigó i Escola Decroly.  

f. Està pendent ampliar les voreres del c/ Balmes, la seva obra dependrà de les obres de la L9. Es 

posarà un semàfor al c/ Bertran.  

g. S’ha reglamentat que les vies d’ 1 carril siguin de 30km/h perquè aquestes vies puguin ser 

ciclables. S’han baixat alguns aparcaments de motos a la calçada per deixar lloc als vianants. 

S’ha regulat aparcament de zones verdes amb prioritat d’aparcament pels veïns/es. 



 
 
 
 
 
 
 
 

h. Explica polítiques públiques enfocades a les cures, explica objectius que s’han establert. Amb 

aquests objectius s’ha creat el servei de Vil.la Veïna de Sant Gervasi de Cassoles.  

i. Explica actuacions que s’han fet des de Salut Comunitària; S’ha fet un diagnòstic de salut 

comunitària de barri i a partir d’aquí s’ha creat; taula de SM, escola de salut de gent gran, 

prevenció consum substàncies, entre d’altres. 

j. Augment del nombre de places públiques escola – institut, amb el pas de l’Escola Projecte a la 

xarxa pública d’escoles i instituts.  

k. La Consellera menciona el Centre Residencial per dones sense llar que s’està ampliant al c/ 

Císter.  

l. La ciència com a valor important per aquest mandat i per això s’ha donat llum verda a la 

creació d’un centre investigació Biomèdica a Barcelona, on hi haurà 300 persones 

contractades.  

 

1. Pla de millora i manteniment del verd públic (Ho explica la consellera, Sra. Cristina Cardona) 
 

Des de Parcs i Jardins hi ha previst actuacions de plantació de nou arbrat, tractament dels escocells 
que estan buits, poda vial i una sèrie d’intervencions per millorar les zones verdes. Algunes de les 
planificacions potser s’han de posposar per la situació de sequera. 

 
2. Àrea de jocs infantils accessible a la plaça d’Emili Mira (Ho explica la consellera, Sra. Cristina 

Cardona) 
 

Projecte accessibles i inclusius per tal que tots els infants hi puguin jugar. Aquest projecte forma part 
del Pla del joc a l’espai públic amb fites fins l’any 2030 (Barcelona Ciutat Jugable). Oferir cobertura a 
tota la ciutat i que tots els infants tinguin una àrea de joc accessible a 15 minuts de casa seva. En el 
Districte de Sarrià Sant Gervasi hi haurà 4 àrees de joc accessible i a Bonanova estarà el de la Plaça 
Emili Mira. La redacció del projecte ha estat fruit d’un procés participatiu i ha estat redactat per la 
gerència d’Arquitecte en Cap de l’IMPD i ha estat validat per la Xarxa d’Accessibilitat i Vida 
Independent de l’Acord Ciutadà per una Barcelona inclusiva (febrer 2019).  En cada àrea de joc hi 
haurà un element per adaptat per persones amb discapacitat i un que no estarà adaptat i això es 
reproduirà a totes les àrees de joc. Inici de les obres serà l’any 2024.  

 
3. Accions de l’AAVV Sant Gervasi per la millora de la sanitat pública (Ho explica el Sr. Diego Chica – 

Vicepresident provisional del Consell de barri de Sant Gervasi – La Bonanova). 
 

El que presenta és un treball que han fet tota la Junta de l’Associació de Sant Gervasi de Cassoles.  
Fa 10 anys hi havia un cap de proximitat al barri, però es va traslladar a Vallcarca per millorar les 
prestacions del servei. Actualment, la gent es va fent gran i el trasllat fins a Vallcarca es fa feixuc i 
llarg i ara els veïns volen recuperar un espai de salut de proximitat. 
Volen que l’Ajuntament doni suport a la proposta i actuï d’intermediari amb el Consorci. L’Any 2020 
es va fer aquesta proposta. Entre les persones compreses entre les edats de 65-85 anys hi ha un 25% 
més de dones, i el percentatge s’eleva al 44% quan parlem de persones més grans de 85 anys, hi ha 
moltes dones en situació de viudetat. Aquest col·lectiu, i sobretot les dones, no estan podent 
sostenir la doble cobertura sanitària.   
 

  



 
 
 
 
 
 
 
 

Actuacions que ha fet l’AAVV de Sant Gervasi de Cassoles: 
 

1. Han fet estudi de mobilitat amb transport públic per comprovar les dificultats d’accés al Cap 

Vallcarca. Es té que fer canvi de transport i al final s’ha de caminar; la ruta són entre 25 i 40 

minuts per arribar al CAP Vallcarca. Hi ha 2 busos de barri que passen cada 30 minuts.  

2. En la Fira de comerç de la Tardor 2021, es van recollir més de 300 signatures en dos matins. 

3. Es va consultar als socis i a l’Escola de Salut i han consultat a totes les passejades de gent gran.  

4. El 4/10/22 es realitza una reunió amb el Consorci Sanitari de Barcelona. En aquesta reunió es 

va pactar que el Consorci faria un informe de resposta a l’AAVV de Sant Gervasi de Cassoles.  

5. Dins del Diagnòstic Comunitari de Sant Gervasi - La Bonanova del 2018 es va fer una bona 

valoració de l’atenció al CAP Vallcarca, però la majoria de veïns/es coincidien en què estava 

lluny i la proposta estructural que va sorgir del Diagnòstic va ser que es situés una petita 

consulta dins del Barri de Sant Gervasi - La Bonanova. En aquesta Diagnosi hi havia 

Representació del Districte de Sarrià-Sant Gervasi, l’Agencia de Salut Pública de Barcelona i el 

Consorci Sanitari de Barcelona. 

6. La Filosofia del Vil.la Veïna creuen que s’ha d’aplicar a l’àmbit sanitari, en què tots els serveis 

bàsics estiguin màxim a 15 minuts del domicili.  

7. Creuen que la proposta encaixa perfectament amb el Pla de Govern perquè Barcelona sigui 

una ciutat més amable amb les persones grans. 

L’Informe que es va rebre des del Consorci Sanitari, diu de forma resumida: 
 

a. Que es veu raonable la petició. 

b. Diuen que hi ha facilitat de comunicació del Barri amb el CAP. 

c. Diuen que no pot ser prioritzada actualment aquesta proposta. 

d. No es pot descartar que sigui valorat a més llarg termini.  

Des de l’AAVV de Sant Gervasi de Cassoles no estan conformes amb la possibilitat que es faci a llarg 
termini, creuen que és prioritari que ho tornin a valorar ja que la comunicació amb el CAP es fa molt 
complicada per les persones grans. 
 
Ells volen demanar una UBS (Unitat Bàsica de Salut) per donar suport a les persones grans i evitar 
desplaçaments fins al CAP Vallcarca. L’EAP de Sant Gervasi, segons comenta el Sr. Diego Chica, ja 
tenen manca d’espai i això pot ser un argument més per crear una UBS al barri.  
 
Comenta també que senten que el barri no és prioritari dins de Barcelona, però també senten que no 
és prioritari dins del Districte i que això es fa evident amb els projectes que es fan a uns i altres llocs.  
 
Es demana suport al Districte per tal que traslladin al Consorci aquesta necessitat. Des de l’AAVV de 
Sant Gervasi de Cassoles seguiran lluitant per aconseguir aquest objectiu.  

 
4. Informacions varies 

a. Informació sobre el treball dels membres de la Comissió de Seguiment (Ho explica el Sr. Joan 
Gibernau, membre de la comissió de Seguiment) 

 

Els membres de la Comissió de seguiment volen recollir iniciatives que són privades i que a 
vegades no arriben enlloc o no es resolen. Explica que la Comissió de Seguiment són voluntaris 
que poden ajudar a fer estudis. L’Objectiu és ajudar al barri, procurant la participació i la 



 
 
 
 
 
 
 
 

recollida d’idees. El tema de mobilitat és important per la Comissió i un dels primers temes a 
tractar en la comissió. Son persones i entitats que col·laboren fa molts anys. 
El desig actual de la Comissió de Seguiment és Intentar assumir i estudiar per a resoldre 
qualsevol tema que es detecti. Recollir iniciatives, queixes, idees i temes a 
estudiar/treballar/informar, sobretot el tema de la mobilitat. Establir el procediment de inter-
comunicació de temes per fer-les arribar al Districte. Apropament a la ciutadania dels circuits 
informàtics de relació amb l’Ajuntament.  

 
b. La Cavalcada de Reis. Estat de la qüestió  

 
No queda temps per tractar aquest tema en aquest Consell de Barri.  

 
5. Precs i preguntes 

 
Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents demandes i/o 
suggeriments, que es remetran als departaments municipals corresponents: 

 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

Jardins de Martí Luter està tot en males 
condicions. Sempre està brut i sempre hi ha 
gossos. Ha fet moltes instàncies a l’Ajuntament; 
ningú respon a les seves demandes. No cal 
inventar res nou, només cuidar el que ja hi ha. 
Els elements de fer exercici no cal que hi siguin 
ja que ningú els utilitza.  
 

El regidor explica que s’estan fent zones d’usos 
compartits, on convisquin gossos amb persones 
i l’Ajuntament sap que a vegades els amos 
abusen d’aquesta possibilitat i que es fa en llocs 
no permesos. Hi ha molts gossos. El regidor diu 
que pren nota per fer una actuació.  

Veïna demana que es tornin a col·locar les 
cadires públiques que hi havia en determinats 
carrers i que segons comenta algunes s’han tret 
per donar més espai a les terrasses dels bars. 
Creu que cal mantenir l’espai públic gratuït per 
la ciutadania. 

- C/ Mandri, 26 – n’hi havia 2. Ara hi ha 

bancs però són molt baixets i la gent 

gran no en pot fer ús. 

- Plaça del Camp en front de la Quesera. 

Ara n’hi ha 2, però a l’estiu els hi toca 

tant el sol que són impracticables 

- C/ Ciutat de Balaguer davant de l’escola 

d’Arts i Oficis i els estudiants estan 

asseguts al terra. 

- Falta cadira també al c/ Santaló amb 

Plaça Adrià, on hi ha la parada de 

l’autobús i no hi ha lloc per seure. 

Ja s’ha pres nota de totes les propostes. 

 



 
 
 
 
 
 
 
 

Obres i manteniment equipaments/ locals d’entitats 

Veïna es queixa que s’ha eliminat la cafeteria a 
Vil.la Florida. 

La persona que portava el bar va renunciar a la 
concessió perquè no es guanyava la vida. 
Concurs va quedar desert. Ara s’està treballant 
en la col·locació d’una guingueta abans de 
l’estiu.  
 

Neteja 

Veïna comenta que creu que la inversió s’ha de 
fer en cuidar el què hi ha i no crear coses noves. 
Diu que el Parc de Monterols fa mala olor a tot 
arreu, que allà no pot portar els nens. Plaça 
Adrià cal posar en marxa la font. 
 

S’agraeixen suggeriments i es pren nota.  

Diu que el c/ Sant Gervasi de Cassoles, del 
Mercat cap a baix està brut, contenidors 
moguts, etc. Comenta que del Mercat cap a dalt 
el carrer està més ben cuidat. Diu que el canvi 
de sentit, agreuja encara més aquestes 
diferències entre la part de dalt i la part de baix 
del c/ Sant Gervasi de Cassoles. 
 

 

Prevenció i Seguretat 

1.Veí comenta que Ajuntament hauria de fer 
alguna cosa amb casa ocupada del c/ Sant Joan 
de la Salle, 4-6. Diu que les persones que hi 
viuen vulneren drets, de conservació del 
paisatge urbà, medi ambient, control sanitari, 
seguretat ciutadana, protecció civil, seguretat 
ciutadana i apropiació de bens públics.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
2.Demana que des de l’Ajuntament s’actuï ja, 
que l’Ajuntament té autoritat per fer-ho.  

1.El Regidor comenta que és provablement el 
pitjor problema de convivència que hi ha al 
Districte actualment. El Regidor explica que hi 
ha un procediment judicial de desnonament de 
la finca 2-4 i l’altre de la finca número 6, però 
són dos jutjats diferents. El què s’ha demanat és 
que s’acumulin les actuacions i que en tot cas 
s’acumuli la ordre de desallotjament. Des del 
Districte hi ha preocupació per aquest tema,  
per això des del Districte ens hem reunit amb la 
propietat, coneixem la propietat, hem parlat 
amb ells i alhora ens hem reunit amb la jutgessa 
Degana de Barcelona. Hi ha dos procediments 
de desnonament en marxa, que segueixen 
camins diferents. Si s’executa un sense l’altre no 
s’acabarà de resoldre la situació ja que els que 
hagin estat desnonats aniran a l’altre edifici. Val 
la pena poder-ho fer tot alhora, es preveu que 
serà un llançament difícil.  
 
2.L’Ajuntament no pot entrar en un espai privat 
sense una ordre i per això s’està esperant que 
els diferents jutjats resolguin. Alhora s’han de 
poder ponderar les actuacions per minimitzar 
els riscos per tothom. 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

Mobilitat 

Al c/ Teodor Roviralta les motos no aparquen 
correctament i molesten al pas.  
 

Consellera diu que es pren nota. 

Veí del c/ Pujol valora que si segueix endavant 
el canvi de sentit al c/ Sant Gervasi de Cassoles 
el c/ Pujol tindrà un augment de trànsit molt 
gran. 
 

 

1.El cap de setmana hi ha menys freqüència 
d’autobusos i dificulta poder baixar al centre de 
Barcelona. Cal posar més autobusos 
 
2.Agraeix les llums que es van posar al c/ 
Muntaner. 
 

1.Es pren nota per parlar-ho amb TMB. 

Pregunten per procés de la L9 La gerent explica que manquen 3-4 anys per 
finalitzar les obres. És un projecte de la 
Generalitat. 
 

Veïna del c/ Sant Gervasi, 16; Fa dos anys que 
van treure un semàfor que hi havia davant 
l’escola Jesús Maria i des de llavors han de fer 
molta volta. Diu que hi ha cotxes que giren 
igualment. Ara amb el canvi de sentit del c/ Sant 
Gervasi de Cassoles, encara hauran de fer més 
volta per poder accedir al seu pàrquing. 
 

 

Veí explica que si es talla Sant Gervasi de 
Cassoles la gent passarà pel c/Pujol. La gent 
haurà de fer més volta. Les motos pujaran en 
sentit contrari. Veïna creu que amb el canvi de 
sentit del c/ Sat Gervasi de Cassoles, no 
disminuirà el nombre de cotxes que hi passen, 
que la gent no anirà al c/ Camp ni aniran al c/ 
Mandri. 
 

Es pren nota. 

Veí comenta que el barri és un destí de serveis, 
d’hospitals i d’escoles i que els que hi arriben en 
cotxe és majoritàriament gent de fora. Ell sent 
que no és just pels veïns tot el que s’està fent.  
 

Gerent pren nota per si cal canviar alguna 
mesura.  

Hi ha millors solucions per resoldre el bypass 
del c/ Sant Gervasi de Cassoles, el veí proposa 
multar els que facin el carrer sencer de dalt a 
baix i que estigui vigilat per càmeres com, 
segons refereix, a la Rambla de Barcelona.  
 

 

 



 
 
 
 
 
 
 
 

Temes generals 

Vol saber com està la situació del parc de la 
Font del Racó, que és una entrada principal al 
Parc de Collserola. Està parcialment tancat fa 
més de 2 anys. 

Regidor explica que hi ha situació de perill per 
les roques i cal actuació de consolidació de 
l’espai. S’ha demanat a Parcs i Jardins que facin 
un projecte d’acondicionament i el dotin a nivell 
de pressupost. No és un tema fàcil, és un 
projecte de seguretat.  
 

Veí que viu al c/ Teodor Roviralta, explica que hi 
ha una part peatonal en aquest carrer i que fa 
anys que hi manquen arbres en els escocells; 
que s’han tret i no s’han reposat. Li agradaria 
que es tingués en compte en el projecte de 
Parcs i Jardins de replantació.  
 

Consellera i regidor diuen que es pren nota. 

Veïna del barri diu que hi ha massa cotorres, 
que fan fugir altres ocells que abans n’hi havia i 
ara no. És un greu problema i vol saber què hi 
ha previst fer.  

Regidor diu que hi ha una àrea de benestar 
animal i que les cotorres són categoria d’animal 
comunitari. Les cotorres van arribar fa 30 anys i 
han colonitzat molts arbres de parcs de 
Barcelona. L’Àrea de benestar animal està fent 
actuacions, però aquestes són a llarg termini.  
 

Veïna que viu a la plaça Adrià diu que la 
proliferació de coloms és un problema. Fan 
deposicions a les finestres dels veïns/es i vol 
saber què es pensa fer amb aquesta situació.  
 

Es comunica que aquesta adreça pertany a un 
altre barri.  

Veí comenta que cal arreglar aviat espai del 
Parc de la Font del racó que està tancada, ja 
que creu que és fàcil que s’hi pugui produir un 
incendi per la vegetació i que pugui arribar al 
Parc de Collserola.  
 

Consellera diu que Parcs i Jardins ja n’està al 
cas.  

Veí explica que els arbres del c/ Pujol tenen un 
fruit i que quant els fruits cauen sobre el ferro 
fan una capa que patina molt. Hi ha perill de 
caigudes. 
 

Consellera diu que es pren nota.  

1.Veí demana que es millori el verd de la plaça 
Calvó, no serveix pels infants ni per ningú. 
 
2.Solar que hi ha entre c/ Lluís Muntades i c/ 
Enginyeria – demana que l’espai es recuperi per 
zona verda. Ara és una zona de pàrquing. 
 

Regidor diu que es pren nota de les 2 propostes 

Hi ha molts parcs per infants però no hi ha 
espais on estar-se els adolescents i els joves; 
per anar en patinet, per reunir-se, etc.  
 

Consellera diu que dins del Pla de Joc de 
l’Ajuntament, aquest tipus d’espais també estan 
contemplats. Es pren nota. 



 
 
 
 
 
 
 
 

Veïna diu que quan es facin obres a la Plaça 
Frederic Soler, vol que se’ls hi deixin triar els 
materials i el què es posarà als veïns/es.  
 

Regidor diu que es tindrà en compte la 
proposta.  

1.Veïna proposa fer ADN de les deposicions que 
troben al carrer.  Cada anàlisis l’ha de pagar 
l’amo del gos.  
 
2.Diu que el c/ Sant Gervasi de Cassoles està 
molt brut, s’han d’anar esquivant les 
deposicions. Diu que també hi ha molt de soroll. 
Diu que no poden obrir les finestres. 
 
3. Diu que amb el canvi de sentit de Sant 
Gervasi de Cassoles entre el c/ Arimón i el c/ 
Bisbe Sivilla li perjudica per anar a treballar ja 
que ha de fer més volta per anar a buscar la 
Ronda de Dalt.  
 

1. Hi ha 170505 gossos censats a Barcelona. Hi 
ha dificultats per implementar determinades 
mesures.  
 
 
 
 
 
 
3. Els tècnics de mobilitat prenen nota per si 
s’ha de fer algun retoc. 

Veí comenta que per a poder tirar endavant 
amb el CAP cal que l’Ajuntament trobi un espai 
on ubicar aquest nou servei. Sense espai no es 
podrà tirar endavant la proposta. 
 

El Regidor comenta que si el Consorci tingués la 
voluntat actualment de tirar endavant aquest 
nou projecte, per descomptat que l’Ajuntament 
trobaria l’espai.  

Veïna pregunta sobre equipament del c/ Císter. 
Vol saber quin tipus de persona hi haurà allà. 

Se li explica que equipament ja existia, que acull 
persones sense sostre i que s’està ampliant i 
que una part de les obres estan finalitzant.  
 

Mitjans de comunicació amb l’Ajuntament, 
tenen 30 dies per respondre. Immediat no és el 
sistema.  
 

Consellera parla de l’app Barcelona a la butxaca, 
com a sistema més àgil de contactar.  

Veïna dona les gràcies a la consellera ja que 
quan se li transmeten coses ha ajuda a que es 
resolguin.  
 

 

 


